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Protokół nr VI/24 z sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 sierpnia2024 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady VI sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VII kadencji otworzył o godz. 1300 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Krystian Szostak. Następnie 

powitał wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot.  – lista obecności radnych) oraz 

osoby uczestniczące w transmisji dzisiejszej sesji (zał. nr 2 do prot. – lista 

obecności gości). Kolejno poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu 

obrady Rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk. Z kolei przebieg sesji zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash),  

nagranie to stanowić będzie załącznik do protokołu. Kolejno poinformował również,  

iż obrady odbywać się będą zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku 

informacyjnego RODO w sprawie nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego, którą otrzymali wszyscy radni, została również umieszczona 

na oprogramowaniu Esesja oraz na tablicy ogłoszeń przed Biurem Rady. 

Kolejno poinformował, że w dniu 9 lipca br. do Rady Powiatu wpłynęło Postanowienie  

Nr 360/2024 Komisarza Wyborczego w Bielsku-Białej I z dnia 5 lipca 2024 r. 

w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu Pszczyńskiego, w którym 

postanawia się o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3, 

właściwym dla wyboru Rady Powiatu Pszczyńskiego, Pana Ryszarda Ziobro – 

kandydata z listy nr 19 – KWW LSZP, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 

7 kwietnia 2024 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa 

wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. Z kolei stosownie  

do postanowień art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz.U. z 2024, poz. 107), radny przed objęciem mandatu składa 

ślubowanie. Ponadto zgodnie z ust. 3 radny, który uzyskał mandat w czasie trwania 

kadencji, składa ślubowanie na pierwszej sesji, na której jest obecny. Następnie 

poprosił wszystkich o powstanie na baczność i wprowadzenie sztandaru Powiatu 

Pszczyńskiego i odśpiewanie jednej zwrotki hymnu państwowego. Po odśpiewaniu 

hymnu wydał komendę „spocznij”. Kolejno poprosił p. Ryszarda Ziobro o powstanie 

i złożenie ślubowania, tj. odczytanie roty ślubowania, kończąc słowem „ślubuję”, dodał, 

że może również dodać zdanie „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radny Ryszard Ziobro odczytał rotę ślubowania: „Uroczyście ślubuję rzetelnie 

i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności 

i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty 
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samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw 

Rzeczypospolitej Polskiej”. 

Kolejno prowadzący obrady podziękował radnemu za złożenie ślubowania,  

prosząc jednocześnie wszystkich o powstanie na baczność, celem wyprowadzenia 

sztandaru Powiatu Pszczyńskiego, po czym wygłosił komendę „spocznij”.  

Następnie poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na oprogramowaniu 

Esesja, po czym przekazał, że ustawowy skład Rady wynosi 23 radnych 

i na podstawie potwierdzeń uczestnictwa, w sesji uczestniczy 21 radnych. Przekazał, 

że nieobecni są radni Marek Lucjan i Paweł Sadza. Dodał, że liczba ta stanowi 

kworum, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Barbara Bandoła  

2. Roman Bańczyk 

3. Damian Cieszewski 

4. Zdzisław Grygier 

5. Marcela Kanafek-Lewandowska 

6. Wiesław Konieczny 

7. Wojciech Lala 

8. Waldemar Lipus  

9.  Marek Lucjan  

10.  Aleksander Malcher  

11.  Grzegorz Nogły 

12.  Michał Pudełko 

13.  Beata Rozmus 

14.  Paweł Sadza 

15.  Przemysław Sawicki 

16. Teresa Sochacka- Kabut 

17.  Jacek Sodzawiczny 

18. Krystian Szostak  

19.  Bronisław Śmieja 

20.  Edyta Waleczek 

21.  Grzegorz Wanot 

22. Rafał Wróbel 

23. Ryszard Ziobro 
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Następnie prowadzący obrady zapytał radnego Ryszarda Ziobro, czy zdecydował już  

o członkostwie w którejś z Komisji Rady? 

Radny Ryszard Ziobro zgłosił chęć bycia członkiem Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Prowadzący obrady przekazał,  że wobec powyższego istnieje konieczność 

uzupełnienia dzisiejszego porządku obrad (zał. nr 3 do prot.). W związku 

z powyższym zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych 

projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany Uchwały Nr I/8/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r.  

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego (Druk Nr 5) oraz 

- zmiany Uchwały Nr I/10/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r.  

w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Pszczyńskiego (Druk Nr 6).  

Kontynuując zapytał, czy ktoś z radnych, bądź Zarządu zgłasza konieczność 

uzupełnienia porządku obrad, wobec braku chętnych do zabrania głosu, poprosił 

o wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał do oprogramowania Esesja.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne uzupełnienie porządku obrad poprzez 

dodanie w pkt 4 ppkt 5, tj. projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały  

Nr I/8/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego (Druk Nr 5)   

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 4 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Następnie poddał pod głosowanie imienne uzupełnienie porządku obrad poprzez 

dodanie w pkt 4 ppkt 6, tj. projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały 
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Nr I/10/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Pszczyńskiego (Druk Nr 6) (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 

21 radnych) (zał. nr 5 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 6 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 5 lipca 2024 r. oraz 7 sierpnia 2024 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołów z IV sesji Rady z dnia 5 lipca 2024 r. oraz 7 sierpnia 2024 r. Poinformował,  

że do dnia dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian  

w zapisach protokołów wyłożonych do wglądu. W związku z powyższym zapytał 

radnych, czy ktoś chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie 

z par. 11, ust.1a Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się 

za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych, czyli za pomocą tabletów.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne,  

projekt protokołu z IV sesji Rady Powiatu (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 21 radnych) (zał. nr 7 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę.   

Kolejno poddał pod głosowanie imienne, projekt protokołu z V sesji Rady Powiatu 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 8 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę.   

Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym poprosił  

p. Starostę o jego przedstawienie.  

P. Starosta przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

w okresie od dnia 5 lipca do dnia 27 sierpnia 2024 r. (zał. nr 9 do prot.).  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś zapytania  

do ww. sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. 

Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy uchylenia 

Uchwały Nr XLV/344/10 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 25 sierpnia 2010 r. 

w sprawie zwolnienia z realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
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zajęć dydaktycznych, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez jedną Komisję 

stałą Rady Powiatu.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 10 do prot.). 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych  

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr XLV/344/10 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 

25 sierpnia 2010 r. w sprawie zwolnienia z realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych (podczas głosowania 

na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 11 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr VI/46/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLV/344/10 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie zwolnienia z realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, została 

przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 12 do prot.). 

Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy przyjęcia zasad 

udzielania wsparcia finansowego zmniejszającego bariery dostępności 

młodzieży do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 

Pszczyński, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez jedną Komisję stałą Rady 

Powiatu.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 10 do prot.). 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych  

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia zasad udzielania wsparcia finansowego zmniejszającego bariery 

dostępności młodzieży do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 
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Powiat Pszczyński (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 

21 radnych) (zał. nr 13 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr VI/47/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przyjęcia zasad udzielania wsparcia finansowego 

zmniejszającego bariery dostępności młodzieży do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Pszczyński, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

przez Radę Powiatu (zał. nr 14 do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez 

wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 15 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 16 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 10 do prot.). 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych  

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie  

zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 21 radnych)  (zał. nr 17 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 
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Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr VI/48/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok,  

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 18 do prot.). 

Ad. 4.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2024-2031, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 15 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala 

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 16 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 26 sierpnia 2024 r. (zał. nr 10 do prot.). 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych  

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2024-2031 podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych)   

(zał. nr 19 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr VI/49/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2024-2031, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie głosów 

przez Radę Powiatu (zał. nr 20 do prot.). 

Ad. 4.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały wprowadzony do porządku 

obrad na dzisiejszej sesji dotyczy zmiany Uchwały Nr I/8/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 
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Wniosków i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Następnie otworzył dyskusję nad 

przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał 

go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było  

21 radnych) (zał. nr 21 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr VI/50/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr I/8/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego  

z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu Pszczyńskiego, została przyjęta pozytywnie większością głosów 

przez Radę Powiatu (zał. nr 22 do prot.). 

Ad. 4.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż ostatni projekt uchwały wprowadzony również  

do porządku obrad na dzisiejszej sesji dotyczy zmiany Uchwały Nr I/10/24  

Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Następnie otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 23 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr VI/51/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr I/10/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego 

z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Pszczyńskiego, została przyjęta pozytywnie 

większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 24 do prot.). 
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Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że piąty punkt porządku obrad dotyczy 

odpowiedzi na interpelacje. Poinformował, że w dniu 5 lipca 2024 r. została złożona 

interpelacja przez radnego Przemysława Sawickiego. W związku z powyższym zapytał 

radnego, czy uzyskana odpowiedź wymaga doprecyzowania? 

Radny Przemysław Sawicki przekazał, że uzyskana odpowiedź nie wymaga 

doprecyzowania, jednocześnie wyraził nadzieję, że dwie inwestycje, o które 

wnioskował zostaną zrealizowane, bowiem są oczekiwane od wielu lat przez 

społeczność Kobióra.  

Wiceprzewodniczący Rady podzielił nadzieję przedmówcy, po czym zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy 

składania interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 

4 Statutu Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie 

do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub 

osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie 

nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. Wobec 

powyższego zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Bronisław Śmieja przekazał, że chciałby złożyć cztery zapytania. W pierwszej 

kolejności zapytał, kiedy w Miedźnej zostanie dokończona droga Frydek-Miedźna? 

(załącznik nr 25 do protokołu). Dodał, że połowa jej została zrobiona, zaś drugiej 

połowy brakuje. Kolejno przekazał, że droga Miedźna-Wola jest już zrobiona od 10 lat,  

ale brakuje tylko 950 m chodnika po lewej stronie z ul. Bieruńskiej do Janygowca. 

Wyjaśnił, że chodzi o to, aby wszystko połączyć i wtedy będzie chodnik w całości  

tj. Miedźna-Janygowiec- Frydek-Gilowice-Wola. Przekazał, że dotyczy to odcinka 

950 m i chodzi o chodnik z odwodnieniem (załącznik nr 26 do protokołu).  

Następnie przekazał, że kolejna sprawa dotyczy wykonania projektu drogi w Górze,  

tj. ul. Długiej. Dodał, że chodzi o chodnik wraz z odwodnieniem po prawej stronie  

drogi w kierunku Brzeszcz (załącznik nr 27 do protokołu). Przekazał, że został 

poproszony o to przez mieszkańców, bowiem chodzą tam dzieci do szkoły 

i przedszkola. Kolejno przekazał, że ostatnia sprawa dotyczy projektu w Miedźnej, 

tj. ul. Topolowej do Ćwiklic, która wychodzi do głównej drogi wojewódzkiej (załącznik 
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nr 28 do protokołu). Przekazał, że być może byłoby, to zadanie Wójta Gminy 

Miedźna, Powiatu i Gminy Pszczyna. 

Wiceprzewodniczący Rady przypomniał przedmówcy, że zapytania należy złożyć  

do Przewodniczącego Rady w Biurze Rady, które zostaną przekazane do Zarządu 

Powiatu. 

Radny Ryszard Ziobro przekazał, że radni otrzymali odpowiedź na interpelację 

na tablet, ale są jeszcze mieszkańcy i inni. W związku z powyższym zapytał, 

czy odpowiedź na interpelację nie może być odczytywana? 

Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że wszystkie odpowiedzi umieszczane są 

na stronie internetowej. Dodał, że na stronie internetowej dostępne są wszystkie 

materiały w formie pisemnej, w tym zapytania, interpelacje i odpowiedzi 

na nie. Przekazał, że pełna informacja znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej, 

stąd nie ma potrzeby czytania, bowiem nikt tego nie słucha za wyjątkiem osób, które 

bezpośrednio słuchają sesji. 

Radny Ryszard Ziobro nie zgodził się z przedmówcą, bowiem co jest, czytane, to jest 

czytane. 

Wiceprzewodniczący Rady powtórzył, że w BIP zamieszczane są również wszystkie 

pisemne odpowiedzi oraz dokumenty, które są przedmiotem obrad. 

Starosta w odniesieniu do projektów i wykonania dróg, o których wspomniał radny 

Bronisław Śmieja, to tak jak już, to sygnalizował w lipcu br. wspólnie z osobami 

odpowiedzialnymi za inwestycje i remonty dróg na terenie naszego Powiatu odbyły się 

wizyty we wszystkich gminach. Dodał, że zostały tam przekazane informacje zarówno  

ze strony Powiatu, które drogi by widziano, jeśli chodzi o wykonanie projektów, 

remontów, czy przebudów, jak również zostało skonsultowane z włodarzami.  

Przekazał, że w tej chwili wyceniane są poszczególne inwestycje i remonty oraz 

co nas będzie czekać. Dodał, że tak naprawdę już może powiedzieć, że zabraknie 

na nie tej kadencji i paru następnych również, natomiast nie wyobraża sobie, 

aby nie przekazać radnym informacji, które zostały zebrane, celem wspólnego 

ustalenia terminów wykonania i ewentualnie składania wniosków o dofinansowanie 

poszczególnych inwestycji. Przekazał, że jak wszyscy radni dobrze wiedzą, jeśli 

chodzi o stan finansów Powiatu pewnie będzie można pozwolić sobie na część 

wkładów własnych do tych inwestycji, zaś do części będą prosić włodarzy gmin 

o wsparcie tak, jak robili, to dotychczas i wtedy podejmowane będą próby 
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wprowadzenia inwestycji do pozyskania środków zewnętrznych. Wyjaśnił, że jeśli 

chodzi o duże inwestycje, Powiat nie poradzi sobie bez środków zewnętrznych. Dodał, 

że świecką tradycją stało się to, że w trakcie kadencji  przy inwestycjach z 1 zł starają 

zrobić się ich kilka, co się udaje. Przekazał, że jedna złotówka pozyskana z Powiatu 

Pszczyńskiego jest mnożona przez środki zewnętrzne, ale to już będzie omawiane 

i analizowane z radnymi z Komisji Gospodarki (…), jak będą przygotowane wyceny, 

jakie to są środki. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Wiceprzewodniczący Rady,  

zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 7 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że kolejny punkt dotyczy składania wniosków 

i oświadczeń radnych i właściwie w tym trybie można potraktować wystąpienie 

radnego Ryszarda Ziobro, tj. jako wniosku. Dodał, że nie wie, czy radny został 

przekonany udzieloną odpowiedzią, że forma pisemna jest dostępna. Zapytał radnego, 

czy w tej materii będzie nadal prowadzona dyskusja, czy wystarczy wyjaśnienie? 

Radny Ryszard Ziobro przekazał, że nie rozumie. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał przedmówcę, czy nadal będzie prowadzona 

dyskusja na temat formy pisemnej?  

Radny Ryszard Ziobro odpowiedział przecząco. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że rozumie, iż wyjaśnienie zadowoliło 

przedmówcę, a przynajmniej wyraził taką nadzieję. Kolejno zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radny Rafał Wróbel przekazał, że chciałby jedynie przypomnieć to, o czym była mowa  

na posiedzeniu Komisji, na którym była obecna p. Prezes Szpitala w Pszczynie. 

Mianowicie, aby dołożyć starań do przejęcia parkingu przy Szpitalu, aby przeszedł  

pod władanie Szpitala, aby wszystkie pieniądze szły na rzecz Szpitala, tj. inwestycje  

i różne rzeczy. Dodał, że chodzi o to, aby nie podpisywać kolejnej umowy 

i nie przedłużać jej z firmą, która zajmuje się parkingiem, bowiem jak mówiła p. Prezes 

jest zawarta do końca roku. Przekazał, że chodzi o to, aby zająć się nim samemu, 

aby szło wszystko w dobrym kierunku dla mieszkańców Powiatu, którzy tam się leczą. 

Kolejno zwracając się do radnego Ryszarda Ziobro przekazał, że może złożyć 
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wniosek do przegłosowania, aby wszystkie interpelacje były odczytywane na sesji. 

Dodał, że Rada przegłosuje, to i jeśli radny tak chce, nie ma żadnego problemu.  

Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że interpelacje są czytane, natomiast odpowiedzi 

nie. 

Radny Rafał Wróbel przekazał, że radnemu Ryszardowi Ziobro chodziło o odpowiedzi  

na interpelacje. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że zrozumiał o co chodziło radnemu. Kolejno 

zapytał radnego Ryszarda Ziobro, do którego zwrócił się radny Rafał Wróbel, czy 

zgłasza wniosek formalny?  

Radny Ryszard Ziobro odpowiedział przecząco. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnego Rafała Wróbla, jak potraktować jego 

wypowiedź, czy był to wniosek i ma się nim ktoś zająć, czy to był apel, prosząc 

jednocześnie, aby dookreślił się? 

 

Radny Rafał Wróbel zapytał przedmówcę, w którym jesteśmy punkcie. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że w siódmym. 

Radny Rafał Wróbel przekazał, że jego wypowiedź jest oświadczeniem radnego,  

aby tylko przypomnieć o czym była mowa. Dodał, że jeśli będzie taka potrzeba złoży 

interpelację i opisze wszystko, ale jego zdaniem nie ma potrzeby. Przekazał, że mówił  

o tym w gwoli przypomnienia o tym, o czym była mowa na Komisji, a skutki 

zobaczymy 1 stycznia 2025 r. Dodał, że jeśli będą takie, jak on chce i jego zdaniem 

wszyscy radni obecni na sali, to będzie w porządku, a jeśli nie, wtedy będą 

interpelacje, wnioski i zapytania. Przekazał, że na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby, 

aby składał wnioski, czy zapytania. Dodał, że jego wypowiedź była w gwoli 

przypomnienia o czym była mowa na Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że oczywiście rozumie, dlatego chciał 

doprecyzowania formy wypowiedzi przedmówcy. Dodał, że pozwoli sobie na uwagę. 

Mianowicie przedmówca wypowiedział się w trybie jednoznacznym, że jak 1 stycznia 

2025 r. nie będzie zmiany, to będą interpelacje. Kolejno przekazał, że jego zdaniem 

Zarząd Powiatu razem ze Spółką prowadzącą Szpital przeanalizuje warunki 
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ekonomiczno-organizacyjne tegoż rozwiązania i wybierze optymalne, a jakie będą, 

dowiemy się po analizie. 

Radny Rafał Wróbel zapytał przedmówcę, czy nadal chce ciągnąć dyskusję ten 

temat? 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że już skończył. 

Radny Rafał Wróbel wyraził zadowolenie. 

Wiceprzewodniczący Rady również wyraził zadowolenie. 

Starosta przekazał, że jak najbardziej również ze strony Zarządu Powiatu jest taka 

wola, że jeśli zapisy umowne pozwolą na to, aby rozwiązać, to w taki sposób,  

jak proponowano na posiedzeniu Komisji, to w tym kierunku pójdziemy. Dodał, że tak 

jak powiedział Wiceprzewodniczący Rady temat zostanie przeanalizowany, zaś 

pewnie na najbliższej Komisji Zarząd przedstawi, jakie są zapisy umowne, wtedy 

podjęte zostaną dalsze decyzje. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Wiceprzewodniczący Rady,  

zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 8 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Wiceprzewodniczący Rady podał, że kolejna sesja odbędzie 

się w dniu 18 września br. o godz. 1300. Kolejno zapytał, czy ze strony Zarządu 

Powiatu będą jakieś informacje bieżące? 

Starosta przekazał, że chciałby zaprosić na trzy wydarzenia, które będą miały miejsce 

nim spotkamy się na następnej sesji 18 września br. Mianowicie zaprosił na uroczyste 

obchody 85’ rocznicy wybuchu II Wojny Światowej w dniu 1 września 2024 r.,  

gdzie uroczystości rozpoczną się Mszą Św. w intencji ojczyzny o godz. 1100 

w Kościele Podwyższenia Krzyża Św. i Matki Boskiej Częstochowskiej w Pszczynie, 

a później nastąpi przemarsz pod Trzy Dęby. Następnie przekazał, że kolejne 

wydarzenie odbędzie się 6 i 7 września br. w Ośrodku Sportów Wodnych w Łące, 

tj. festiwal Żubrowisko, które w tym roku będzie dwudniowe, gdzie będą pszczyńscy 

wykonawcy oraz gwiazdy, na co serdecznie zaprosił. Następnie poinformował, 

że kolejne wydarzenie również będzie miało miejsce w Ośrodku Sportów Wodnych 

w Łące w dniu 14 września br., choć rozpocznie się o godz. 1300 w Kościele św. 
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Mikołaja w Łące, tj. obchody gminno-powiatowych dożynek, na co wraz 

z p. Burmistrzem i Starostami dożynek, serdecznie zaprosił. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że prócz wesołych, radosnych spotkań, 

o których mówił Starosta, warto spotkać się 1 września br., na co serdecznie zaprosił, 

bowiem jest, to poważna sprawa i jedyna okazja prócz 3 maja, gdzie można spotkać 

się i wykazać jedność w trudnej sytuacji politycznej. Kolejno wobec braku dalszych 

chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad VI sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady VI sesji 

Rady Powiatu Pszczyńskiego VII kadencji o godz. 1349, wypowiadając stosowną 

formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 29 

do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Krystian Szostak 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


